
Bestyrelsesmøde d. 18.06.2024 kl. 17-19 

DII Lindegården, Trige 

 

Ordstyrer: Simona   

Afbud: Berit, Betül 

Referent: Louise 

 

1. Ledelsespunkt  

Jf. EU-lovgivning kommer der nyt timeregistreringsværktøj, som fungerer digitalt fremfor analogt.  

Kristian og nogle medarbejdere har løbende kontakt med Nathasja. 

Da Kristian er eneste leder pt er han kontaktperson hele sommerferien.  

2. Medarbejderpunkt 

Børnehave: 

- Der er travlt i børnehaven, men personalet hjælper hinanden godt. 

- Der arbejdes på fordeling af børn til de nye grupper. 

- Gallafest på græshopperne på torsdag.  

Vuggestue: 

- Ovenpå en travl og hård vinter, er der lidt luft for personalet i vuggestuen.  

- 5 nye små børn. 

 

3. Økonomi 

Kristian gennemgår økonomien.  

4. Ny struktur i børnehaven  

Ny struktur er, som bekendt, 3 grupper af 3-6 årige.  

Bestyrelsen præsenteres for et udkast til forældrebrev omhandlende ny struktur. Meget er det samme, 

og noget er nyt. Der evalueres løbende når strukturen er trådt i kraft, og allerede i september, hvor 

opstartsfasen evalueres.  

Ny struktur starter i uge 33.  

  



5. Læringssamtaler/Dagtilbud for alle  

Kristian gennemgår den udviklingsplan som blev lavet til læringssamtaler d. 21.5.24, hvor Kristian, 

Emilie, Simona, Johanne og Louise deltog.  

Udviklingsplanen tager udgangspunkt i opmærksomhedspunkter fra vores uvildige tilsyn, og kobles 

med forløbet ”Dagtilbud for alle”.  

Læringsfokus: Arbejde med passende forventninger til alle børn i overgange og samlinger.  

Udviklingsplanen indeholder: Pejlemærker fra læringssamtale, tiltag, mål og tegn på kort sigt, mål og 

tegn på lang sigt.  

6. Generalforsamling D. 11/9 kl. 17:15-19:15  

Generalforsamlingen planlægges. 

Der kommer besøg fra Asger, som er indskolingsleder.  

Efterfølgende er der forældremøde. 

Hvor mange er på valg? 

- Simona og Johanne takker af, og dermed er formandsposten på valg.  

Vi mangler min. 2 medlemmer.  

Simona laver invitation  

7. Evt: 

Dato til arbejdslørdag: 5/10-24 - skal lige bekræftes (og herefter skal det gule slettes) 

Støtteforening  

- De penge der er indbetalt skal bruges på de børn der er betalt for 

- Simona kontakter støtteforeningen og spørger om status ift. økonomi og støttefest.  

 

8. Punkter til møde efter sommerferien  

Fødselsdage  

Madpolitik  

Skal vi have arbejdslørdag både maj og oktober? 

Støtteforeningen skal inviteres med til første møde efter konstituerende bestyrelsesmøde.  

 


